
 

 

 

 

 

 

PASVALIO RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 

BIUDŽETO, EKONOMIKOS IR KAIMO REIKALŲ KOMITETAS 

 

BIUDŽETO, EKONOMIKOS IR KAIMO REIKALŲ KOMITETAS 

POSĖDŽIO PROTOKOLAS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 
 

TEISĖTVARKOS IR VISUOMENINIŲ ORGANIZACIJŲ KOMITETAS 

 

2020-02-06 Nr. T3-3 

Pasvalys 

 

Posėdis įvyko 2020 m. vasario 3 d. 15.00–17.00 val. 

Posėdžio pirmininkas – komiteto pirmininkas Igoris Malinauskas. 

Posėdžio sekretorė – Mero padėjėja Milda Jarašūnienė. 

Dalyvavo: Zenonas Zimkus, Antanas Kairys, Igoris Malinauskas, Neringa Trinskienė, Šarūnas 

Varna; 

Savivaldybės meras Gintautas Gegužinskas, Savivaldybės mero pavaduotojas Stanislovas 

Kiudis, Savivaldybės administracijos direktorius Povilas Balčiūnas, Savivaldybės administracijos 

direktoriaus pavaduotojas Paulius Petkevičius, Savivaldybės kontrolierė Rima Juodokienė, Finansų 

skyriaus vedėja Dalė Petrėnienė, Tarybos sekretorė Edita Aleksandravičienė. 

  

Nedalyvavo: Stasys Vainauskas (neinformavo). 

 

Komitete dalyvauja daugiau kaip pusė komiteto narių, kvorumas yra. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl Pasvalio rajono savivaldybės 2020 metų biudžeto patvirtinimo (T-12).  

 

Pasisakė posėdžio pirmininkas I. Malinauskas, klausė komiteto narių, siūlė Finansų skyriaus 

vedėjai D. Petrėnienei pristatyti parengtą sprendimo projektą. 

1. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės 2020 metų biudžeto patvirtinimas. 

Pranešėja – Finansų skyriaus vedėja D. Petrėnienė. Ji pristatė projekto sprendimo projektą, 

įvardijo sprendimo projekto rengimo priežastis, pristatė Pasvalio rajono savivaldybės 2020 metų 

biudžeto pajamų planą. 

Posėdžio pirmininkas I. Malinauskas pateikė klausimą. 

Pranešėja D. Petrėnienė atsakė į pateiktą klausimą, kalbėjo apie dotacijas. 

Posėdžio pirmininkas I. Malinauskas pateikė klausimą. 

Pranešėja D. Petrėnienė atsakė į pateiktą klausimą. Pranešėją papildė Savivaldybės meras G. 

Gegužinskas. 

Pranešėja D. Petrėnienė kalbėjo apie gyventojų pajamų mokestį, darbo užmokesčio pasikeitimą, 

pasikeitimo priežastis, sąlygų vykdymą, lėšas. 

Posėdžio pirmininkas I. Malinauskas pateikė klausimus. 

Savivaldybės meras G. Gegužinskas, pranešėja D. Petrėnienė atsakė į pateiktus klausimus. 

 Pasisakė Savivaldybės meras G. Gegužinskas, posėdžio pirmininkas I. Malinauskas, komiteto 

nariai Š. Varna, N. Trinskienė, pranešėja D. Petrėnienė. 

Posėdžio pirmininkas I. Malinauskas pateikė klausimą. 

Pasisakė komiteto nariai N. Trinskienė, Z. Zimkus, Savivaldybės meras G. Gegužinskas, 

Savivaldybės administracijos direktorius P. Balčiūnas, pranešėja D. Petrėnienė. 

Posėdžio pirmininkas I. Malinauskas pateikė klausimą. 

Į posėdžio pirmininko I. Malinausko klausimus atsakė ir pasisakė komiteto narė N. Trinskienė, 

pranešėja D. Petrėnienė, Savivaldybės meras G. Gegužinskas. 

Pranešėja D. Petrėnienė kalbėjo apie išlaidas, pristatė Savivaldybės biudžeto palyginamąją 

lentelę, pakomentavo, kalbėjo apie Savivaldybės biudžeto lėšų (savarankiškoms funkcijoms vykdyti) 

pokytį 2019 m. 

Komiteto narė N. Trinskienė pateikė klausimus. 



 
Pranešėja D. Petrėnienė atsakė į pateiktus klausimus, kalbėjo apie asignavimus pagal programas. 

Posėdžio pirmininkas I. Malinauskas pateikė klausimus. 

Pranešėja D. Petrėnienė atsakė į pateiktą klausimą, kalbėjo apie finansus (pagal priemones) 

veiklos plane, programas. 

Posėdžio pirmininkas I. Malinauskas pateikė klausimus. 

Pranešėja D. Petrėnienė atsakė į pateiktus klausimus. 

Pasisakė Savivaldybės meras G. Gegužinskas, posėdžio pirmininkas I. Malinauskas, komiteto 

narys Š. Varna, pranešėja D. Petrėnienė, Savivaldybės administracijos direktorius P. Balčiūnas. 

Posėdžio pirmininkas I. Malinauskas pateikė klausimus. 

Pranešėja D. Petrėnienė, Savivaldybės administracijos direktorius P. Balčiūnas atsakė į pateiktus 

klausimus. 

Vyko pasisakymai, diskusija.  

Savivaldybės administracijos direktoriui: surinkti informaciją, kokia situacija ugdymo įstaigose 

dėl vaikų priėmimo į ikimokyklinio ugdymo įstaigų grupes; išsiaiškinti situaciją dėl patalpų ir pagal 

poreikį numatyti biudžeto tikslinimą. 

Posėdžio pirmininkas I. Malinauskas pateikė klausimą. 

Savivaldybės administracijos direktorius P. Balčiūnas atsakė į pateiktą klausimą. 

Vyko pasisakymai, diskusija. 

Posėdžio pirmininkas I. Malinauskas, komiteto narys Š. Varna pateikė klausimus. 

Į posėdžio pirmininko I. Malinausko klausimą atsakė Savivaldybės kontrolierė R. Juodokienė. 

Į posėdžio pirmininko I. Malinausko, komiteto nario Š. Varnos klausimus atsakė pranešėja D. 

Petrėnienė, Savivaldybės administracijos direktorius P. Balčiūnas. 

Pranešėja D. Petrėnienė kalbėjo apie lėšas Savivaldybės administracijai (2020 m. planuojamas 

išlaidas). 

Posėdžio pirmininkas I. Malinauskas pateikė klausimus. 

Pranešėja D. Petrėnienė, Savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotojas P. Petkevičius 

atsakė į pateiktus klausimus, Savivaldybės administracijos direktorius P. Balčiūnas. 

Vyko pasisakymai, diskusija. 

Komiteto narys Š. Varna pateikė klausimą. 

Savivaldybės administracijos direktorius P. Balčiūnas, Savivaldybės meras G. Gegužinskas 

atsakė į pateiktą klausimą. 

Savivaldybės administracijos direktorius P. Balčiūnas pateikė klausimą. 

Komiteto narys Z. Zimkus atsakė į pateiktą klausimą. 

Vyko pasisakymai. 

Posėdžio pirmininkas I. Malinauskas pateikė klausimus. 

Savivaldybės administracijos direktorius P. Balčiūnas, pranešėja D. Petrėnienė, Savivaldybės 

administracijos direktoriaus pavaduotojas P. Petkevičius atsakė į pateiktus klausimus. 

Posėdžio pirmininkas I. Malinauskas pasisakė dėl remontuojamų socialinių būstų adresų 

įrašymo. 

Vyko pasisakymai, diskusija. 

Posėdžio pirmininko I. Malinausko siūlymu – išsiaiškinti ir patikslinti (programos 

„Infrastruktūros objektų priežiūra ir jų modernizavimas“ 2020 m. planuojamos išlaidos“) socialinių 

būstų, kuriuose planuojami remontai, adresus. 

Posėdžio pirmininkas I. Malinauskas pateikė klausimus. 

Savivaldybės administracijos direktorius P. Balčiūnas atsakė į pateiktus klausimus. 

Pranešėja D. Petrėnienė kalbėjo apie 07 programos lėšų planavimą 2020 m. 

Vyko pasisakymai. 

Posėdžio pirmininkas I. Malinauskas pateikė klausimus.  

Savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotojas P. Petkevičius, pranešėja D. Petrėnienė, 

Savivaldybės administracijos direktorius P. Balčiūnas, komiteto narys Š. Varna. 

Posėdžio pirmininkas I. Malinauskas pateikė klausimą komiteto nariams ir pasisakė. 

Kalbėjo Savivaldybės meras G. Gegužinskas, komiteto nariai A. Kairys, N. Trinskienė, posėdžio 

pirmininkas I. Malinauskas, Savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotojas P. Petkevičius. 

Vyko pasisakymai, diskusija. 



 
Komiteto narė N. Trinskienė siūlė įrašyti tikslą (05 programos „Infrastruktūros objektų 

priežiūra ir jų modernizavimas“ 2020 m. planuojamos išlaidos) prie „Komunalinio ūkio plėtra“, 

patikslinti objektą (-us). 

Vyko pasisakymai, diskusija. 

Posėdžio pirmininkas I. Malinauskas siūlė apsispręsti dėl Biudžeto, ekonomikos ir kaimo reikalų 

posėdžio datos ir laiko. 

Vyko pasisakymai. 

NUSPRĘSTA. Biudžeto, ekonomikos ir kaimo reikalų komiteto posėdį sušaukti 2020 m. vasario 

20 d. 15 val. 

NUSPRĘSTA. Balsavo: už – 5. Pritariama sprendimo projekto „Dėl Pasvalio  rajono 

savivaldybės 2020 metų biudžeto patvirtinimo“ viešinimui.  

 Posėdžio pirmininko I. Malinausko prašymu – Finansų skyriaus vedėjai parengti planuojamų 

lėšų (savarankiškoms funkcijoms vykdyti) 2020 metų biudžete įvairiems darbams ir turtui įsigyti 

informaciją (lentelę). Parengtą informaciją išsiųsti Savivaldybės tarybos nariams. 

 

Protokolas surašytas garso įrašo pagrindu, komiteto posėdžio turinys – garso įraše. 

Komiteto posėdžio garso įrašas reglamento nustatyta tvarka saugomas 1 metus. 

 

 

Posėdžio pirmininkas                              Igoris Malinauskas 

 

 

Posėdžio sekretorė                             Milda Jarašūnienė 


